

ຈົດໝາຍຂອງໂປຣັ

ສະບັບຕົວ

ບົດທີ 1

ພຣະທໍາອັ ຊົງຊີວິດ

- 1 ຊົງມີຢູ່ແຕ່ປະຖົມມະການ, ຊົງເຮົາໄດ້ຍິນ, ຊົງເຮົາໄດ້ເຫັນ ກັບຕາ, ຊົງເຮົາໄດ້ພິຈາລະ າເບິ່ງ ແລະມີຂອງເຮົາໄດ້ຈັບ ຕ້ອງນັ້ນກ່ຽວກັບພຣະທໍາອັ ຊົງຊີວິດ.
- 2 (ຊີວິດນັ້ນໄດ້ປະກົດມາ ເຮົາໄດ້ເຫັນ ແລະເປັນ ພະຍານ ຈົ່ງໄດ້ປະກາດຊີວິດອັ ຕະຫລອດໄປເປັນນິດນັ້ນແກ່ທ່ານທັງຫລາຍ ຄືຊີວິດທີ່ດໍາລົງຢູ່ກັບພຣະບິດາ ແລະໄດ້ປະກົດແກ່ເຮົາທັງຫລາຍ.)
- 3 ຊົງເຮົາໄດ້ເຫັນ ແລະໄດ້ຍິນ ນັ້ນ ເຮົາກໍໄດ້ປະກາດແກ່ທ່າ ທັງຫລາຍເໝືອ ກັນ ເພື່ອທ່າ ທັງຫລາຍຈະໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມ ສາມັກຄີທ່າກັບພວກເຮົາ ພວກເຮົາກໍຮ່ວມສາມັກຄີທ່າກັບພຣະບິດາ ແລະກັບພຣະບຸດຂອງພຣະອົງຄືພຣະເຢຊູຄຣິດ.
- 4 ຂໍ້ຄວາມເຫລົ່ານີ້ແຫລະ, ເຮົາຂຽ ມາເພື່ອຄວາມຊົມຊື່ນຍິ ດີຂອງເຮົາ¹ ຈະໄດ້ເຕັມບໍລິບູ .

ພຣະເຈົ້າຊົງເປັນ ຄວາມສະຫວ່າງ

- 5 ນີ້ແຫລະ, ເປັນ ຂ່າວສານທີ່ເຮົາໄດ້ຍິນ ຈາກພຣະອົງແລະໄດ້ປະກາດແກ່ທ່າ ທັງຫລາຍວ່າ ພຣະເຈົ້າຊົງເປັນ ຄວາມ ສະຫວ່າງ ໃ ພຣະອົງບໍ່ມີຄວາມມິດເລີຍ.
- 6 ຖ້າເຮົາຈະວ່າເຮົາຮ່ວມສາມັກຄີທ່າກັບພຣະອົງ ແລະຍັງດໍາ ຊີວິດຢູ່ໃ ຄວາມມິດເຮົາກໍເວົ້າຕົວະແລະບໍ່ປະຕິບັດຕາມ ຄວາມຈິງ.
- 7 ແຕ່ຖ້າເຮົາທັງຫລາຍດໍາ ຊີວິດຢູ່ໃ ຄວາມສະຫວ່າງ ເໝືອ ຢ່າງພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ໃ ຄວາມສະຫວ່າງ ພວກເຮົາກໍ ຮ່ວມສາມັກຄີທ່າເຊິ່ງກໍ ແລະກໍ ແລະພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ ກໍຊໍາຮະລ້າງພວກເຮົາຈາກຜິດ ບາບໝົດສິ້ນ.
- 8 ຖ້າເຮົາທັງຫລາຍເວົ້າວ່າພວກເຮົາບໍ່ມີບາບ ພວກເຮົາກໍຫລອກລວງຕີ ເອງ ແລະຄວາມຈິງບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃ ພວກເຮົາ.
- 9 ຖ້າເຮົາທັງຫລາຍສາລະພາບຜິດບາບຂອງພວກເຮົາ ພຣະອົງຊົງສັດຊີ້ແລະທ່ຽງທ່າ ຈະຊົງໄຜ່ດຍົກບາບຂອງພວກເຮົາ ແລະຈະຊົງໄຜ່ດຊໍາຮະລ້າງເຮົາທັງຫລາຍຈາກກາ ອະທໍາໝົດສິ້ນ.
- 10 ຖ້າເຮົາທັງຫລາຍເວົ້າວ່າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ເຮັດບາບ ກໍກັບວ່າພວກເຮົາໄດ້ເຮັດໃຫ້ພຣະອົງເປັນ ຜູ້ຕົວະ ແລະພຣະທໍາຂອງ ພຣະອົງກໍບໍ່ຢູ່ໃ ພວກເຮົາແລ້ວ.

ບົດທີ 2

ພຣະເຢຊູຊົງເປັນ ທະ າຍຄວາມເພື່ອເຮົາ

- 1 ລູກ² ອຍທັງຫລາຍຂອງເຮົາເອີຍ, ເຮົາຂຽ ຂໍ້ຄວາມເຫລົ່ານີ້ມາເຖິງພວກເຈໝືອພວກເຈໝືອຈະບໍ່ໄດ້ເຮັດຜິດ ແຕ່ຖ້າ ຄື ໃດເຮັດຜິດ ພວກເຮົາກໍມີທະ າຍຄວາມຄືພຣະເຢຊູຄຣິດຜູ້ຊົງທ່ຽງທ່າ ທີ່ສະຖິດຢູ່ກັບພຣະບິດາ.
- 2 ແມ່ ດ້ວຍພຣະອົງນີ້ແຫລະ, ທີ່ພຣະເຈໝືອຊົງຍົກຜິດບາບຂອງພວກເຮົາເສຍ ແລະບໍ່ແມ່ ແຕ່ຜິດບາບຂອງພວກເຮົາພວກ ດຽວ ແຕ່ທັງຜິດບາບຂອງມະ ຸ ດທັງປວງໃ ໂລກເໝືອ ກໍ .

3 ໃ ຂໍ້ນີ້ແຫລະ, ເຮົາທັງຫລາຍຄົງສັງເກດໄດ້ວ່າພວກເຮົາຮູ້ຈັກກັບພຣະອົງ ຄືວ່າຖ້າພວກເຮົາຖືຮັກສາບັ ດາຂັບ ຍັດຂອງພຣະອົງ.

4 ຄ ໃດທີ່ເວົ້າວ່າ, “ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ຈັກກັບພຣະອົງ” ແຕ່ບໍ່ຖືຮັກສາບັ ດາຂັບ ຍັດຂອງພຣະອົງ ຜູ້ນັ້ນເປັ ຄ ເໝາະ ແລະ ຄວາມຈິງບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃ ຄ ນັ້ນແລ້ວ.

5 ແຕ່ຜູ້ໃດທີ່ຖືຮັກສາພຣະທຳຂອງພຣະອົງ ຜູ້ນັ້ນແຫລະ, ເປັ ຜູ້ຮັກພຣະເຈໝຶ້າຄົບຖ້ວ ດ້ວຍອາກາ ຢ່າງນີ້ແຫລະ, ເຮົາທັງຫລາຍຈຶ່ງຮູ້ວ່າພວກເຮົາຢູ່ໃ ພຣະອົງ.

6 ຜູ້ໃດເວົ້າວ່າຕີ ຢູ່ໃ ພຣະອົງຜູ້ນັ້ນກໍຄວ ດຳ ຂີວິດຕາມທາງທີ່ພຣະຄຣິດຊົງດຳ ນັ້ນເໝືອ ກັ .

ພຣະບັ ຍັດໃໝ່

7 ພວກທີ່ຮັກເອີຍ, ເຮົາບໍ່ໄດ້ຂຽ ຂັບ ຍັດໃໝ່ມາເຖິງເຈົ້າທັງຫລາຍ ແຕ່ເປັ ຂັບ ຍັດເກົ່າຊຶ່ງເຈົ້າທັງຫລາຍມີຢູ່ຕັ້ງແຕ່ເດີມແລ້ວ ຂັບ ຍັດເຫລົ່ານັ້ນ ຄືພຣະທຳທີ່ພວກເຈົ້າໄດ້ຍິ ມາແລ້ວ.

8 ເຖິງຢ່າງນັ້ນກໍກ່າວໄດ້ວ່າ ເຮົາຂຽ ຂັບ ຍັດໃໝ່ມາເຖິງເຈົ້າທັງຫລາຍ ທີ່ວ່າໃໝ່ທັງຝ່າຍພຣະອົງແລະຝ່າຍເຈົ້າທັງຫລາຍ ນັ້ນ ກໍເພາະຄວາມມິດນັ້ນກຳລັງຜ່າ ພີ່ ໄປ ແລະຄວາມສະຫວ່າງແທ້ກໍໄດ້ສ່ອງຢູ່ແລ້ວ.

9 ຜູ້ໃດທີ່ເວົ້າວ່າຕີ ຢູ່ໃ ຄວາມສະຫວ່າງ ແຕ່ຍັງກຽດຊົງຟ້ ອງຂອງຕີ ຜູ້ນັ້ນກໍຍັງຢູ່ໃ ຄວາມມິດຈີ ເຖິງດຽວນີ້.

10 ຜູ້ທີ່ຮັກຟ້ ອງຂອງຕີ ກໍຕັ້ງຢູ່ໃ ຄວາມສະຫວ່າງ ແລະເຫດທີ່ຈະໃຫ້ສະດຸດໃຈກໍບໍ່ມີໃ ຄ ນັ້ນ.

11 ແຕ່ຜູ້ທີ່ກຽດຊົງຟ້ ອງຂອງຕີ ກໍຢູ່ໃ ຄວາມມິດ ແລະທຽວໄປໃ ຄວາມມິດ ແລ້ວບໍ່ຮູ້ວ່າຕີ ກຳລັງໄປໃສ ເພາະຄວາມມິດໄດ້ເຮັດໃຫ້ຕາຂອງຕີ ບອດເສຍແລ້ວ.

12 ລູກ ອຍທັງຫລາຍເອີຍ, ເຮົາຂຽ ຈິດໝາຍເຖິງເຈົ້າທັງຫລາຍ ເພາະວ່າໄດ້ຊົງໃຫ້ອະໄພບາບຂອງພວກເຈົ້າແລ້ວ ເພາະເຫັ ແກ່ພຣະ າມຂອງພຣະອົງ.

13 ພໍທັງຫລາຍເອີຍ, ເຮົາຂຽ ຈິດໝາຍມາເຖິງພວກເຈົ້າ ເພາະພວກເຈົ້າຮູ້ຈັກກັບພຣະອົງ ຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ຕັ້ງແຕ່ປະຖົມມະກາ ຄ ທຸ່ມທັງຫລາຍເອີຍ, ເຮົາຂຽ ຈິດໝາຍມາເຖິງພວກເຈົ້າ ເພາະພວກເຈົ້າໄດ້ຊະ ະມາ ຮ້າຍນັ້ນແລ້ວ.

14 ລູກທັງຫລາຍເອີຍ, ເຮົາຂຽ ຈິດໝາຍມາເຖິງພວກເຈົ້າ ເພາະພວກເຈົ້າໄດ້ຮູ້ຈັກກັບພຣະບິດາແລ້ວ ພໍທັງຫລາຍເອີຍ, ເຮົາຂຽ ຈິດໝາຍມາເຖິງພວກເຈົ້າ ເພາະພວກເຈົ້າຮູ້ຈັກກັບພຣະອົງຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ຕັ້ງແຕ່ປະຖົມມະກາ ແລ້ວ ຄ ທຸ່ມທັງຫລາຍເອີຍ, ເຮົາຂຽ ຈິດໝາຍມາເຖິງພວກເຈົ້າ ເພາະພວກເຈົ້າມີກຳລັງແຂງແຮງ ພຣະທຳຂອງພຣະເຈົ້າກໍຕັ້ງຢູ່ໃ ພວກເຈົ້າ ແລະພວກເຈົ້າໄດ້ຊະ ະມາ ຮ້າຍແລ້ວ.

15 ຢ່າຮັກໂລກຫລືສິ່ງຂອງທີ່ຢູ່ໃ ໂລກ ຖ້າຜູ້ໃດຮັກໂລກ ຄວາມຮັກຕໍ່ພຣະບິດາບໍ່ຢູ່ໃ ຜູ້ນັ້ນ.

16 ເພາະສາລະພັດທີ່ມີຢູ່ໃ ໂລກ ຄິດ ຫາຂອງເມື່ອກາຍ, ຕັ ຫາຂອງຕາ, ແລະຄວາມອວດອ້າງເບິ່ງ ໃນຊີວິດນີ້ບໍ່ໄດ້ເກີດມາຈາກພຣະບິດາ ແຕ່ເກີດມາຈາກໂລກ.

17 ສ່ວ ໂລກກັບຕັ ຫາຂອງໂລກກຳລັງເສື່ອມສູ ໄປ ແຕ່ຜູ້ເຮັດຕາມພຣະໂທຂອງພຣະເຈົ້າຈະຕັ້ງຢູ່ເປັ ັດ.

ສັດຕູຂອງພຣະຄຣິດ

18 ລູກທັງຫລາຍເອີຍ, ບັດນີ້ເປັນ ເວລາສຸດທ້າຍແລ້ວ ແລະຕາມທີ່ເຈົ້າທັງຫລາຍໄດ້ຍິ ໄດ້ຟັງມາແລ້ວວ່າ ຜູ້ຕໍ່ສູ້ພຣະ ຄຣິດຈະມີມາ ບັດນີ້ຜູ້ຕໍ່ສູ້ພຣະຄຣິດກໍເກີດມີມາຫລາຍແລ້ວ ສັນນິນພວກເຮົາຈຶ່ງຮູ້ວ່າເປັນ ເວລາສຸດທ້າຍ.

19 ເຂົາເຫລົ່ານັ້ນໄດ້ອອກໄປຈາກພວກເຮົາ ແຕ່ເຂົາບໍ່ແມ່ນ ຝ່າຍພວກເຮົາ ເພາະວ່າຖ້າເຂົາແມ່ນ ຝ່າຍພວກເຮົາ ເຂົາກໍຈະໄດ້ ຕັ້ງຢູ່ກັບພວກເຮົາຕໍ່ໄປ (ແຕ່ເຂົາໄດ້ອອກໄປແລ້ວ) ເພື່ອປະກົດແຈ້ງວ່າເຂົາເຫລົ່ານັ້ນບໍ່ແມ່ນ ຝ່າຍພວກເຮົາຈັກຄື .

20 ແຕ່ຝ່າຍເຈົ້າໄດ້ຮັບກາ ຊົງຫົດສົງຈາກພຣະອົງຜູ້ບໍລິສຸດແລ້ວ ພວກເຈົ້າທຸກຄົນ ກໍມີຄວາມຮູ້.¹

21 ເຮົາໄດ້ຂຽ ຈົດໝາຍມາເຖິງເຈົ້າທັງຫລາຍ ບໍ່ແມ່ນ ເພາະພວກເຈົ້າບໍ່ຮູ້ຄວາມຈິງແຕ່ເພາະເຈົ້າທັງຫລາຍຮູ້ແລ້ວ ແລະ ເພາະວ່າຄຳຕົວະບໍ່ໄດ້ມາຈາກຄວາມຈິງ.

22 ແມ່ ໃສ່ເປັນ ຜູ້ເວົ້າຕົວະ ຄັ ບໍ່ແມ່ນ ຜູ້ນັ້ນທີ່ປະຕິເສດວ່າພຣະເຢຊູບໍ່ແມ່ນ ພຣະຄຣິດ ຜູ້ທີ່ປະຕິເສດພຣະບິດາກັບພຣະບຸດ ຜູ້ ນັ້ນແຫລະ, ເປັນ ຜູ້ຕໍ່ສູ້ພຣະຄຣິດ.

23 ຜູ້ໃດທີ່ປະຕິເສດພຣະບຸດ ຜູ້ນັ້ນກໍບໍ່ມີພຣະບິດາ ຜູ້ໃດທີ່ຮັບຮູ້ພຣະບຸດ ຜູ້ນັ້ນກໍມີພຣະບິດາເໝືອ ກໍ .

24 ຝ່າຍເຈົ້າທັງຫລາຍ, ຈຶ່ງໃຫ້ຂໍ້ຄວາມທີ່ພວກເຈົ້າໄດ້ຍິ ຕັ້ງແຕ່ຕົ້ ມານັ້ນຕັ້ງຢູ່ກັບພວກເຈົ້າ ຖ້າຂໍ້ຄວາມທີ່ເຈົ້າທັງຫລາຍ ໄດ້ຍິ ແຕ່ຕົ້ ມານັ້ນຫາກຕັ້ງຢູ່ກັບພວກເຈົ້າ ພວກເຈົ້າກໍຕັ້ງໝັ້ນຄົງຢູ່ໃ ພຣະບຸດແລະໃ ພຣະບິດາເໝືອ ກໍ .

25 ນີ້ແຫລະ, ເປັນ ພຣະສັ ຍາທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງສັ ຍາໄວ້ແກ່ເຮົາທັງຫລາຍຄືຊີວິດອັ ຕະຫລອດໄປເປັນ ິດ.

26 ຂໍ້ຄວາມເຫລົ່ານີ້ເຮົາໄດ້ຂຽ ມາເຖິງເຈົ້າທັງຫລາຍ ກ່ຽວເຖິງເລື່ອງຄື ເຫລົ່ານັ້ນທີ່ຢາກໃຫ້ພວກເຈົ້າຫລົງໄປ.

27 ແຕ່ຝ່າຍເຈົ້າທັງຫລາຍ, ກາ ຊົງຫົດສົງທີ່ພວກເຈົ້າໄດ້ຮັບຈາກພຣະອົງນັ້ນ ກໍຍັງຕັ້ງຢູ່ກັບພວກເຈົ້າ ແລະພວກເຈົ້າບໍ່ ຕ້ອງກາ ໃຫ້ຜູ້ໃດອີກສອ ເພາະກາ ຊົງຫົດສົງຂອງພຣະອົງກຳລັງສັ່ງສອ ພວກເຈົ້າເຖິງທຸກສິ່ງ ແລະເປັນ ຄວາມຈິງ ບໍ່ ແມ່ນ ຄວາມຕົວະ ກາ ຊົງຫົດສົງໄດ້ສອ ເຈົ້າທັງຫລາຍຢ່າງໃດ ພວກເຈົ້າຈຶ່ງຕັ້ງໝັ້ນຄົງຢູ່ໃ ພຣະອົງຢ່າງນັ້ນ.

28 ແລະບັດນີ້ ລູກ ັອຍທັງຫລາຍເອີຍ, ຈຶ່ງຕັ້ງໝັ້ນຄົງຢູ່ໃ ພຣະອົງ ເພື່ອວ່າ, ເມື່ອພຣະອົງຊົງປະກົດ ເຮົາທັງຫລາຍຈະ ໄດ້ມີໃຈກ້າ ແລະບໍ່ຫລົບຫນ້າຈາກພຣະອົງດ້ວຍຄວາມລະອາຍ ເມື່ອພຣະອົງສະເດັດມາ.

29 ຖ້າເຈົ້າຮູ້ວ່າພຣະອົງຊົງທ່ຽງທ່າ ພວກເຈົ້າກໍຮູ້ໄດ້ວ່າ² ທຸກຄົນ ທີ່ປະຕິບັດຕາມຄວາມທ່ຽງທ່ານັ້ນກໍບັງເກີດມາຈາກພຣະ ອົງເໝືອ ກໍ .

ບົດທີ3

ບັ ດາບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ

1 ເບິ່ງແມ່, ພຣະບິດາຊົງໃຜຕປະທາ ຄວາມຮັກແກ່ເຮົາທັງຫລາຍເປັນ ຢ່າງໃດທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງເອີ້ນພວກເຮົາວ່າບຸດຂອງ ພຣະອົງ ແລະພວກເຮົາກໍເປັນ ຢ່າງນັ້ນແລ້ວ ເຫດທີ່ໂລກບໍ່ຮູ້ຈັກເຮົາທັງຫລາຍ ກໍເພາະເຂົາບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະອົງນັ້ນແຫລະ.

2 ພວກທີ່ຮັກເຮົາເອີຍ, ບັດນີ້ເຮົາເປັນ ບຸດຂອງພຣະເຈົ້າແລ້ວ ແລະຍັງບໍ່ໄດ້ຊົງສະແດງໃຫ້ຮູ້ຄຳກວ່າຕໍ່ໄປພວກເຮົາຈະເປັນ ຢ່າງ ໃດ ແຕ່ພວກເຮົາຮູ້ວ່າ ເມື່ອພຣະອົງນັ້ນ¹ ຈະສະເດັດມາປະກົດນັ້ນ² ເຮົາທັງຫລາຍຈະເປັນ ເໝືອ ພຣະອົງ ເພາະວ່າພວກເຮົາ ຈະເຫັນ ພຣະອົງຢ່າງທີ່ພຣະອົງຊົງເປັນ ຢູ່ນັ້ນ.

3 ທຸກຄົນ ທີ່ມີຄວາມຫວັງໃ ພຣະອົງດັ່ງກ່າວມານີ້ ກໍຊຳຮະລ້າງຕີ ໃຫ້ບໍລິສຸດເໝືອ ພຣະຄຣິດຊົງບໍລິສຸດ.

4 ທຸກຄົນ ທີ່ເຮັດບາບກໍເຮັດຜິດຕໍ່ພຣະບັ ຍັດເໝືອ ກໍ ບາບເປັນ ສິ່ງທີ່ຜິດຕໍ່ພຣະບັ ຍັດ.

5 ເຈົ້າທັງຫລາຍຮູ້ແລ້ວວ່າພຣະຄຣິດໄດ້ຊົງປະກົດເພື່ອຍົກເອົາຜິດບາບໄປເສຍ ແລະພຣະອົງນັ້ນບໍ່ຊົງມີບາບເລີຍ.

6 ຜູ້ໃດຕັ້ງໝັ້ນຢູ່ໃ ພຣະອົງ ຜູ້ນັ້ນກໍບໍ່ເຮັດບາບຕາມເຄີຍຜູ້ໃດທີ່ຍັງເຮັດບາບຕາມເຄີຍ ຜູ້ນັ້ນຍັງບໍ່ເຫັນ ພຣະອົງ ແລະຍັງບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະອົງ.

7 ລູກ ອຍທັງຫລາຍເອີຍ, ຢ່າໃຫ້ຜູ້ໃດຊັກຈູງພວກເຈົ້າໃຫ້ຫລົງ ຜູ້ທີ່ເຮັດຕາມຄວາມທ່ຽງທ່າ ກໍເປັນ ຜູ້ທ່ຽງທ່າ ເໝືອ ພຣະຄຣິດຊົງທ່ຽງທ່າ.

8 ຜູ້ທີ່ເຮັດບາບຕາມເຄີຍກໍມາຈາກມາ ເພາະວ່າມາ ໄດ້ເຮັດບາບຕັ້ງແຕ່ຕີ ເດີມມາ ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ສະເດັດມາປະກົດກໍເພາະເຫດນີ້ແຫລະ ຄິເຜື້ອຊົງທ່າລາຍກິດຈະກາ ຂອງມາ ເສຍ.

9 ຜູ້ໃດທີ່ເກີດຈາກພຣະເຈົ້າ ກໍບໍ່ເຮັດບາບຕາມເຄີຍ ເພາະສະພາບຂອງພຣະອົງຊົງດຳລົງຢູ່ໃ ຜູ້ນັ້ນແລະຜູ້ນັ້ນບໍ່ອາດເຮັດບາບຕາມເຄີຍ ເພາະຕີ ໄດ້ບັງເກີດມາຈາກພຣະເຈົ້າ.

10 ດັ່ງນີ້ແຫລະ, ຈົ່ງເຫັນ ໄດ້ວ່າຜູ້ໃດເປັນ ບຸດຂອງພຣະເຈົ້າແລະຜູ້ໃດເປັນ ລູກຂອງມາ ຄືວ່າຜູ້ໃດທີ່ບໍ່ໄດ້ເຮັດຕາມຄວາມທ່ຽງທ່າຫລືບໍ່ຮັກຜູ້ ອົງຂອງຕີ ຜູ້ນັ້ນກໍບໍ່ໄດ້ມາຈາກພຣະເຈົ້າ.

ຈົ່ງຮັກກັນ ແລະກັນ

11 ດ້ວຍວ່ານີ້ແຫລະ, ເປັນຂໍຄວາມທີ່ເຈົ້າໄດ້ຍິ ໄດ້ຟັງຕັ້ງແຕ່ເດີມແລ້ວຄືໃຫ້ພວກເຮົາຮັກຊຶ່ງກັນ ແລະກັນ .

12 ຢ່າໄດ້ເປັນ ເໝືອ ກາອີ ຜູ້ມາຈາກມາ ແລະໄດ້ຂ້າ ອົງຂອງຕີ ເສຍ ດ້ວຍເຫດໃດລາວຈົ່ງຂ້າ ອົງ ກໍເພາະກາ ເຮັດຂອງຕີ ຊົ່ວ ແລະກາ ເຮັດຂອງ ອົງນັ້ນຊອບທ່າ.

13 ພ້ອມທັງຫລາຍເອີຍ, ຖ້າໂລກນີ້ກຽດຊັງພວກເຈົ້າຢ່າປະຫລາດໃຈ.

14 ຝ່າຍເຮົາທັງຫລາຍຮູ້ແລ້ວວ່າ ພວກເຮົາໄດ້ຍ້າຍອອກຈາກຄວາມຕາຍເຂົ້າສູ່ຊີວິດແລ້ວກໍເພາະພວກເຮົາຮັກຜູ້ ອົງ ຜູ້ໃດທີ່ບໍ່ຮັກ ຜູ້ນັ້ນກໍຍັງຢູ່ໃ ຄວາມຕາຍ.

15 ຜູ້ໃດທີ່ກຽດຊັງຜູ້ ອົງຂອງຕີ ກໍເປັນ ຜູ້ຂ້າຄີ ແລະເຈົ້າທັງຫລາຍຮູ້ແລ້ວວ່າ ຜູ້ຂ້າຄີ ບໍ່ມີຊີວິດອັນ ຕະຫລອດໄປເປັນ ິດ ຕັ້ງຢູ່ໃ ຕີ ຈັກຄີ .

16 ດັ່ງນີ້ແຫລະ, ເຮົາທັງຫລາຍຈົ່ງຮູ້ຈັກຄວາມຮັກ ໂດຍທີ່ພຣະຄຣິດໄດ້ຊົງຍອມສະຫລະພຣະຊີ ຂອງພຣະອົງເພື່ອເຮົາທັງຫລາຍ ຝ່າຍພວກເຮົາຄວ ຈະສະຫລະຊີວິດຂອງພວກເຮົາເພື່ອຜູ້ ອົງເໝືອ ກັນ .

17 ແຕ່ຖ້າຜູ້ໃດມີຊັບສິນບັດໃ ໂລກນີ້ແລະເຫັນ ຜູ້ ອົງຂອງຕີ ຂັດສີ ແລ້ວຍັງບໍ່ຍອມມີໃຈເມດຕາຊ່ອຍເຫລືອຜູ້ນັ້ນ ຄວາມຮັກຕໍ່ພຣະເຈົ້າຈະດຳລົງຢູ່ໃ ຕີ ໄດ້ຢ່າງໃດ.

18 ລູກ ອຍທັງຫລາຍ, ຢ່າໃຫ້ເຮົາຮັກດ້ວຍຄວາມເວົ້າແລະດ້ວຍປາກເທົ່ານັ້ນ ແຕ່ຈົ່ງສະແດງຄວາມຮັກອັນ ແທ້ຈິງດ້ວຍກາ ກະທຳ.

ຄວາມແ 'ໃຈໃ ພຣະເຈົ້າ

19 ດ້ວຍເຫດນີ້ແຫລະ, ເຮົາທັງຫລາຍກໍຮູ້ແລ້ວວ່າພວກເຮົາຢູ່ຝ່າຍຄວາມຈິງພວກເຮົາຈົ່ງມີຄວາມແ 'ໃຈຕໍ່ພຣະພັກພຣະອົງ.

20 ເພາະວ່າຖ້າໃຈຂອງພວກເຮົາກ່າວໂຫດໃສ່ຕົວເຮົາເມື່ອໃດ ພຣະເຈົ້າຊົງເປັນ ໃຫຍ່ກວ່າໃຈຂອງພວກເຮົາ ແລະພຣະອົງຊົງຊາບທຸກ ໆ ສິ່ງ.

- 21 ພວກທີ່ຮັກເອີຍ, ຖ້າໃຈຂອງພວກເຮົາບໍ່ກ່າວໂທດໃສ່ຕົວເຮົາ ເຮົາກໍ່ມີຄວາມແນ່ໃຈຕໍ່ພຣະພັກພຣະເຈົ້າ.
- 22 ແລະພວກເຮົາຂໍສົ່ງໃດ ເຮົາກໍ່ໄດ້ສົ່ງນັ້ນຈາກພຣະອົງ ເພາະວ່າພວກເຮົາຖືຮັກສາຂັບ ຍັດຂອງພຣະອົງແລະປະຕິບັດຕາມ ຊອບພຣະໂທພຣະອົງ.
- 23 ນີ້ແຫລະ, ເປັນ ຂັບ ຍັດຂອງພຣະເຈົ້າຄືວ່າ ໃຫ້ເຮົາທັງຫລາຍວາງໃຈເຊື່ອໃ ພຣະ າມຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ ພຣະບຸດຂອງ ພຣະອົງ ແລະໃຫ້ພວກເຮົາຮັກຊຶ່ງກັ ແລະກັ ຕາມທີ່ພຣະຄຣິດໄດ້ຊົງບັ ຍັດໄວ້ແກ່ພວກເຮົາ.
- 24 ຜູ້ໃດທີ່ຖືຮັກສາບັ ຕາຂັບ ຍັດຂອງພຣະອົງ ກໍ່ຕັ້ງຢູ່ໃ ພຣະອົງ ແລະພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ໃ ຜູ້ນັ້ນ ດ້ວຍເຫດນີ້ແຫລະ, ເຮົາທັງຫລາຍຈຶ່ງຮູ້ວ່າພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ໃ ພວກເຮົາ ຄືດ້ວຍພຣະວິ ຍາ ທີ່ພຣະອົງຊົງໂຜດປະທາ ແກ່ພວກເຮົາແລ້ວ.

ບົດທີ4
ພຣະວິ ຍາ ຂອງພຣະເຈົ້າແລະວິ ຍາ ຂອງຜູ້ຕໍ່ສູ້ພຣະຄຣິດ

- 1 ພວກທີ່ຮັກເອີຍ, ຢ່າເຊື່ອວິ ຍາ ທຸກໆ ດວງ ແຕ່ຈົ່ງພິສູດວິ ຍາ ທັງຫລາຍນັ້ນວ່າມາຈາກພຣະເຈົ້າຫລືບໍ່ ເພາະວ່າມີ ຜູ້ທ່າ ວາຍປອມຫລາຍຄົ ໄດ້ອອກໄປໃ ໂລກ.
- 2 ດ້ວຍຂໍ້ນີ້ແຫລະ, ເຈົ້າທັງຫລາຍກໍ່ຈະຮູ້ຈັກພຣະວິ ຍາ ຂອງພຣະເຈົ້າ ຄືວິ ຍາ ທັງປວງທີ່ຍອມຮັບຮູ້ວ່າພຣະເຢຊູຄຣິດ ໄດ້ສະເດັດລົງມາຮັບຊາດເປັນ ມະ ຸ ດ ວິ ຍາ ນັ້ນກໍ່ມາຈາກພຣະເຈົ້າ.
- 3 ແລະວິ ຍາ ທັງປວງທີ່ບໍ່ຍອມຮັບຮູ້ພຣະເຢຊູ ວິ ຍາ ນັ້ນກໍ່ບໍ່ໄດ້ມາຈາກພຣະເຈົ້າ ວິ ຍາ ນັ້ນແຫລະ, ເປັນ ວິ ຍາ ຂອງຜູ້ຕໍ່ສູ້ພຣະຄຣິດ ຊຶ່ງເຈົ້າໄດ້ຍິ ວ່າຈະມາ ແລະບັດນີ້ກໍ່ຢູ່ໃ ໂລກແລ້ວ.
- 4 ລູກ ັອຍທັງຫລາຍເອີຍ, ສ່ວ ເຈົ້າທັງຫລາຍກໍ່ເປັນ ຝ່າຍພຣະເຈົ້າ ແລະໄດ້ຊະ ະເຂົາເຫລົ່ານັ້ນແລ້ວ ເພາະວ່າພຣະອົງຜູ້ ຊົງສະຖິດຢູ່ໃ ພວກເຈົ້າ ຊົງເປັນ ໃຫຍ່ກວ່າຜູ້ນັ້ນທີ່ຢູ່ໃ ໂລກ.
- 5 ສ່ວ ເຂົາເຫລົ່ານັ້ນກໍ່ເປັນ ຝ່າຍໂລກ ເຫດສັນນັ້ນເຂົາຈຶ່ງເວົ້າຕາມໂລກ ແລະໂລກກໍ່ເຊື່ອຟັງເຂົາ.
- 6 ສ່ວ ເຮົາທັງຫລາຍເປັນ ຝ່າຍພຣະເຈົ້າຜູ້ທີ່ຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າກໍ່ເຊື່ອຟັງພວກເຮົາ ຜູ້ທີ່ບໍ່ຢູ່ຝ່າຍພຣະເຈົ້າກໍ່ບໍ່ເຊື່ອຟັງພວກເຮົາ ດັ່ງ ນີ້ແຫລະ, ເຮົາທັງຫລາຍຈຶ່ງຮູ້ວິ ຍາ ຂອງຄວາມຈິງແລະວິ ຍາ ຂອງຄວາມຜິດ.

ພຣະເຈົ້າຊົງເປັນ ຄວາມຮັກ

- 7 ພວກທີ່ຮັກເອີຍ, ຈົ່ງໃຫ້ເຮົາທັງຫລາຍຮັກເຊິ່ງກັ ແລະກັ ເພາະວ່າຄວາມຮັກມາຈາກພຣະເຈົ້າ ທຸກຄົ ທີ່ຮັກກໍ່ບັງ ເກີດມາຈາກພຣະເຈົ້າແລະຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າ.
- 8 ຜູ້ທີ່ບໍ່ຮັກກໍ່ບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າ ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າຊົງເປັນຄວາມຮັກ.
- 9 ດ້ວຍຂໍ້ນີ້ແຫລະ, ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າສຳລັບເຮົາທັງຫລາຍໄດ້ປະກົດແຈ້ງ ຄື ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໃຊ້ພຣະບຸດອົງດຽວຂອງ ພຣະອົງເຂົ້າມາໃ ໂລກ ເພື່ອເຮົາທັງຫລາຍຈະໄດ້ມີຊີວິດດ້ວຍພຣະບຸດນັ້ນ.
- 10 ຄວາມຮັກທີ່ເຮົາກ່າວເຖິງນີ້ແຫລະ, ບໍ່ແມ່ ພວກເຮົາທັງຫລາຍໄດ້ຮັກພຣະເຈົ້າ ແຕ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງຮັກໃຫ້ພວກເຮົາ ແລະ ຊົງໃຊ້ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງມາເຜີ້ອເປັນ ທາງຊົງຍົກຜິດບາບຂອງພວກເຮົາ.
- 11 ພວກທີ່ຮັກເອີຍ, ຖ້າພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງຮັກເຮົາທັງຫລາຍຢ່າງນັ້ນ ພວກເຮົາຄວ ຈະຮັກຊຶ່ງກັ ແລະກັ .
- 12 ຝ່າຍພຣະເຈົ້າບໍ່ມີໃຜໄດ້ເຫັນ ຈັກເທື່ອ ຖ້າພວກເຮົາທັງຫລາຍຮັກຊຶ່ງກັ ແລະກັ ພຣະເຈົ້າກໍ່ຊົງສະຖິດຢູ່ໃ ເຮົາທັງຫລາຍ

ແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງກໍສົມບູ ໃ ພວກເຮົາ.

13 ດັ່ງນີ້ແຫລະ, ເຮົາທັງຫລາຍຈຶ່ງຮູ້ວ່າພວກເຮົາຢູ່ໃ ພຣະອົງ ແລະພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ໃ ພວກເຮົາ ເພາະພຣະອົງໄດ້ ຊົງໃຜ່ດປະທາ ພຣະວິ ຍາ ຂອງພຣະອົງແກ່ພວກເຮົາ.

14 ຝ່າຍເຮົາທັງຫລາຍໄດ້ເຫັນ ແລະເປັນ ພະຍາ ວ່າ ພຣະບິດາໄດ້ຊົງໃຊ້ພຣະບຸດມາເປັນ ຜູ້ໃຜ່ດມະ ດສະໂລກໃຫ້ລອດພີ .

15 ຜູ້ໃດທີ່ຍອມຮັບວ່າພຣະເຢຊູຊົງເປັນ ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ ພຣະເຈົ້າກໍຊົງສະຖິດຢູ່ໃ ຜູ້ນັ້ນແລະຜູ້ນັ້ນກໍຕັ້ງຢູ່ໃ ພຣະເຈົ້າ.

16 ຝ່າຍເຮົາທັງຫລາຍໄດ້ຮູ້ຈັກແລະໄດ້ເຊື່ອໃ ຄວາມຮັກທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງມີຕໍ່ພວກເຮົາ ພຣະເຈົ້າຊົງເປັນ ຄວາມຮັກ ຜູ້ໃດທີ່ ຕັ້ງຢູ່ໃ ຄວາມຮັກກໍຢູ່ໃ ພຣະເຈົ້າ ແລະພຣະເຈົ້າກໍຊົງສະຖິດຢູ່ໃ ຜູ້ນັ້ນ.

17 ໃ ຂໍ້ນີ້ແຫລະ, ຄວາມຮັກເປັນ ທີ່ສຳເລັດໃ ເຮົາທັງຫລາຍ ເພື່ອວ່າພວກເຮົາຈະໄດ້ມີຄວາມແ ເໃຈໃ ວັ ພິພາກສາເພາະ ພຣະຄຣິດຊົງເປັນ ຢ່າງໃດ ເຮົາທັງຫລາຍໃ ໂລກນີ້ກໍເປັນ ຢ່າງນັ້ນ.

18 ໃ ຄວາມຮັກນັ້ນບໍ່ມີຄວາມຢາ ແຕ່ຄວາມຮັກທີ່ສຳເລັດນັ້ນກໍຂັບໄລ່ຄວາມຢາ ອອກເສຍ ເພາະຄວາມຢາ ກ່ຽວກັບ ກາ ລົງໂທດ ແລະຜູ້ທີ່ຢາ ກໍຍັງບໍ່ສຳເລັດໃ ຄວາມຮັກ.

19 ຝ່າຍເຮົາທັງຫລາຍໄດ້ຮັກ¹ ເພາະພຣະອົງໄດ້ຊົງຮັກພວກເຮົາກ່ອ .

20 ຖ້າຜູ້ໃດເວົ້າວ່າ, “ ຂ້າພະເຈົ້າຮັກພຣະເຈົ້າ ” ແລະຍັງກຽດຊົງຟ້າ ອງຂອງຕົ ຜູ້ນັ້ນກໍເປັນ ຄື ເວົ້າຕົວະ ເພາະຜູ້ທີ່ບໍ່ຮັກຟ້າ ອງຂອງຕົ ທີ່ຕາເຫັນ ແລ້ວ ກໍບໍ່ສາມາດຈະຮັກພຣະເຈົ້າທີ່ຕາບໍ່ເຫັນ ນັ້ນ.

21 ຂໍ້ບໍ່ ຍັດນີ້ເຮົາທັງຫລາຍກໍໄດ້ມາຈາກພຣະອົງ ຄືວ່າໃຫ້ຜູ້ທີ່ຮັກພຣະເຈົ້ານັ້ນ ຈົ່ງຮັກຟ້າ ອງຂອງຕົ ເໝືອ ກໍ .

ບົດທີ 5

ຄວາມເຊື່ອໂຊຊະ ະເໜືອໂລກ

1 ຜູ້ໃດທີ່ເຊື່ອວ່າພຣະເຢຊູຊົງເປັນ ພຣະຄຣິດ ຜູ້ ນັ້ນກໍເກີດຈາກພຣະເຈົ້າ ທຸກຄົ ທີ່ຮັກພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງໃຫ້ກຳ ັດ ຜູ້ນັ້ນກໍ ຮັກລູກຂອງພຣະອົງເໝືອ ກໍ .

2 ໂດຍຂໍ້ນີ້ແຫລະ, ເຮົາທັງຫລາຍຈຶ່ງຮູ້ວ່າພວກເຮົາຮັກລູກທັງຫລາຍຂອງພຣະເຈົ້າ ຄືເມື່ອພວກເຮົາຮັກພຣະເຈົ້າ ແລະຖື ຮັກສາບໍ່ ດາຂໍ້ບໍ່ ຍັດຂອງພຣະອົງ.

3 ເພາະນີ້ແຫລະ, ເປັນ ຄວາມຮັກຕໍ່ພຣະເຈົ້າ ຄືໃຫ້ເຮົາທັງຫລາຍຖືຮັກສາບໍ່ ດາຂໍ້ບໍ່ ຍັດຂອງພຣະອົງ ແລະຂໍ້ບໍ່ ຍັດຂອງ ພຣະອົງນັ້ນກໍບໍ່ຍາກໜັກ.

4 ເພາະທຸກຄົ ທີ່ເກີດຈາກພຣະເຈົ້າກໍມີໂຊຕ໌ໂລກ ແລະຄວາມເຊື່ອຂອງພວກເຮົານີ້ແຫລະ ເປັນ ໂຊຊະ ະທີ່ຊະ ະຕ໌ໂລກ.

5 ໃ ຜໜ້າທີ່ໂຊຊະ ະຕ໌ໂລກ ຖ້າບໍ່ແມ່ນ ຜູ້ທີ່ເຊື່ອວ່າພຣະເຢຊູຊົງເປັນ ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ.

ພຣະຍາ ກ່ຽວກັບພຣະບຸດ

6 ນີ້ແຫລະ, ຄືຜູ້ທີ່ໄດ້ມາໂດຍ ັ້າແລະພຣະໂລຫິດ ຄືພຣະເຢຊູຄຣິດ ບໍ່ແມ່ນ ດ້ວຍ ັ້າສິ່ງດຽວ ແຕ່ດ້ວຍ ັ້າແລະພຣະ ໂລຫິດ ແລະພຣະວິ ຍາ ຊົງເປັນ ພຣະຍາ ເພາະພຣະວິ ຍາ ຊົງເປັນ ຄວາມຈິງ.

- 7 ມີພະຍາ ຢູ່ສາມປະກາ ຄື,
- 8 ພະວິ ຍາ , ຳ, ແລະພະໂລຫິດ ແລະພະຍາ ທັງສາມນີ້ສອດຄ້ອງກັນ .
- 9 ຖ້າເຮົາທັງຫລາຍຮັບພະຍາ ຫລັກຖາ ຂອງມະ ຸ ດ ພະຍາ ຫລັກຖາ ຂອງພະເຈົ້າກໍ່ໃຫຍ່ກວ່າ ເພາະວ່ານີ້ແຫລະ, ພະຍາ ຫລັກຖາ ຂອງພະເຈົ້າ ຄືພະອົງໄດ້ຊົງເປັນ ພະຍາ ອ້າງເຖິງພະບຸດຂອງພະອົງ.
- 10 ຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃ ພະບຸດຂອງພະເຈົ້າກໍ່ມີພະຍາ ຢູ່ໃ ຕົວເອງ ຜູ້ທີ່ບໍ່ເຊື່ອພະເຈົ້າກໍ່ໄດ້ເຮັດໃຫ້ພະອົງເປັນ ຜູ້ຕົວະ ເພາະຕີ ບໍ່ໄດ້ເຊື່ອຄຳພະຍາ ທີ່ພະເຈົ້າໄດ້ຊົງເປັນ ພະຍາ ອ້າງເຖິງພະບຸດຂອງພະອົງ.
- 11 ນີ້ແຫລະ, ເປັນ ພະຍາ ຫລັກຖາ ນັ້ນ ຄືວ່າພະເຈົ້າໄດ້ຊົງໂຜດປະທາ ຊີວິດອັ ຕະຫລອດໄປເປັນ ັດໃຫ້ເຮົາທັງຫລາຍ ແລະຊີວິດນີ້ມີຢູ່ໃ ພະບຸດຂອງພະອົງ.
- 12 ຜູ້ທີ່ມີພະບຸດກໍ່ມີຊີວິດ ຜູ້ທີ່ບໍ່ມີພະບຸດຂອງພະເຈົ້າກໍ່ບໍ່ມີຊີວິດ.

ຄວາມຮູ້ເລື່ອງຊີວິດອັ ຕະຫລອດໄປເປັນ ັດ

- 13 ຂໍ້ຄວາມເຫລົ່ານີ້ ເຮົາຂຽ ມາເຖິງເຈົ້າທັງຫລາຍທີ່ເຊື່ອໃ ພະ າມພະບຸດຂອງພະເຈົ້າ ເພື່ອເຈົ້າທັງຫລາຍຈະໄດ້ ຮູ້ວ່າພວກເຈົ້າມີຊີວິດອັ ຕະຫລອດໄປເປັນ ັດ.
- 14 ນີ້ແຫລະ, ເປັນ ຄວາມແ ັໃຈທີ່ເຮົາທັງຫລາຍມີຢູ່ຕໍ່ພະອົງ ຄືຖ້າພວກເຮົາທູ ຂໍສິ່ງໃດທີ່ເປັນ ຕາມພະໂທຂອງພະອົງ ພະອົງກໍ່ຊົງໂຜດຟັງພວກເຮົາ.
- 15 ແລະຖ້າເຮົາທັງຫລາຍຮູ້ວ່າພະອົງຊົງໂຜດຟັງແລ້ວ ເມື່ອພວກເຮົາທູ ຂໍສິ່ງໃດ ພວກເຮົາຈຶ່ງຮູ້ວ່າພວກເຮົາໄດ້ຮັບສິ່ງທີ່ ພວກເຮົາຂໍຈາກພະອົງນັ້ນ.
- 16 ຖ້າຜູ້ໃດເຫັນ ພີ່ ອງຂອງຕີ ເຮັດຜິດບາບທີ່ບໍ່ ຳໄປສູ່ຄວາມຕາຍ ຜູ້ນັ້ນຈຶ່ງທູ ຂໍແລະພະອົງຈະຊົງໂຜດປະທາ ຊີວິດ ແກ່ຜູ້ທີ່ໄດ້ເຮັດບາບທີ່ບໍ່ ຳໄປສູ່ຄວາມຕາຍ ຜິດບາບທີ່ ຳໄປສູ່ຄວາມຕາຍກໍ່ມີຢູ່ ເຮົາບໍ່ໄດ້ເວົ້າວ່າໃຫ້ອັອ ວອ ໃ ເລື່ອງຜິດ ບາບນັ້ນ.
- 17 ກາ ອະທ່າທູກຢ່າງກໍ່ເປັນ ຜິດບາບ ແຕ່ກາ ບາບທີ່ບໍ່ ຳໄປສູ່ຄວາມຕາຍກໍ່ມີຢູ່.
- 18 ເຮົາທັງຫລາຍຮູ້ແລ້ວວ່າຄື ທີ່ເກີດຈາກພະເຈົ້າກໍ່ບໍ່ເຮັດບາບຕາມເຄີຍ ແຕ່ພະອົງຜູ້ຊົງບັງເກີດແຕ່ພະເຈົ້າ ກໍ່ຊົງ ຮັກສາຄົນນັ້ນແລະມາ ຮ້າຍບໍ່ຈັບຕ້ອງຄື ນັ້ນ.
- 19 ເຮົາທັງຫລາຍຮູ້ແລ້ວວ່າພວກເຮົາເກີດຈາກພະເຈົ້າ, ມະ ຸ ດສະໂລກທັງໝົດຈົມຢູ່ໃຕ້ອ່າ າດຂອງມາ ຮ້າຍ.
- 20 ເຮົາທັງຫລາຍຮູ້ວ່າພະບຸດຂອງພະເຈົ້າສະເດັດມາ ແລະໄດ້ຊົງໂຜດປະທາ ສະຕີປີ ຍາໃຫ້ແກ່ພວກເຮົາ ເພື່ອໃຫ້ ພວກເຮົາຮູ້ຈັກພະອົງຜູ້ຊົງທ່ຽງທ່າ ແລະເຮົາທັງຫລາຍຢູ່ໃ ພະອົງຜູ້ຊົງທ່ຽງແທ້ນັ້ນ ຄືໃ ພະເຢຊູຄຣິດພະບຸດຂອງພະ ອົງນັ້ນ ນີ້ແຫລະ, ເປັນ ພະເຈົ້າອົງທ່ຽງແທ້ແລະເປັນ ຊີວິດອັ ຕະຫລອດໄປເປັນ ັດ.
- 21 ລູກ ອຍທັງຫລາຍເອີຍ, ຈຶ່ງລະວັງຮັກສາຕົວຈາກບັ ຕາພະອົງທູມ.